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Τ ο πόρισμα του ει
σαγγελέα Δημ. 
Ασπρογέρακα για 

την υπόθεση του σκανδά
λου στο χρηματιστήριο εί
χε διαβιβασθεί στον τότε 
πρόεδρο της Βουλής 
Αποστ. Κακλαμάνη στις 27 
Αυγούστου. πλην όμως ο 
κ. Κακλαμάνης δεν το δη
μοσιοποίησε, όπως ήταν 
υποχρεωμένος να κάνει, 
παρά μόνο αρκετές ημέ
ρες μετά την καταγγελία 
που έκανε ο Μιλτ. Έβερτ, 
στις 7 Σεπτεμβρίου 2001. 
Είναι προφανές ότι η εξέ
λιξη εκείνη της Δικαιοσύ
νης είχε προκαλέσει με
γάλο πανικό στην κυβέρ
νηση Σημίτη, αλλά και 
στον κομματικό μηχανι
σμό του π α ς ο κ , που νόμι
σαν ότι η κυβέρνηση μέ
σω του κυβερνητικού εκ
προσώπου ήταν σε θέση 
να διαστρεβλώσει την 
πραγματικότητα και να 
υποβαθμίσει τις επισημάν
σεις που αναφέρονταν 
στο εισαγγελικό πόρισμα.

Έτσι στις 12 Σεπτεμβρί
ου ο τότε κυβερνητικός εκ
πρόσωπος κ. Δημ. Ρέππας 
εξαπέλυσε αήθη επίθεση 
κατά της Δικαιοσύνης, την 
οποία μάλιστα προσπάθησε 
να εμφανίσει ως «πολιτικά 
χειραγωγούμενη», προφα
νώς για να υποβαθμίσει τη 
βαριά κατηγορία του εισαγ- 
γελικού πορίσματος που μι
λούσε για «χειραγώγηση με
τοχών» στο Χρηματιστήριο!

Επίθεση Ρέππα στη 
Δικαιοσύνη

Και φυσικά παραδέχθηκε 
το βαρύτατο κατηγορητήριο 
του πορίσματος Ασπρογέρα
κα, λέγοντας όμως ότι όλες 
οι συναλλακτικές δραστη
ριότητες της ΔΕΚΑ ήταν 
«σκόπιμα επιλεκτικές», γιατί 
«χρονικά αναφέρονται λίγο 
πριν και λίγο μετά τις εκλο
γές». παράλληλα, ο τότε 
υπουργός Εθνικής Οικονο
μίας και Οικονομικών κ. 
Γιάννος Παπαντωνίου εξα
πέλυσε επίθεση κατά της 
Ν.Δ., επειδή ζήτησε την 
έρευνα και υποστήριξε ότι 
«η κυβέρνηση αγωνίζεται 
να πάει καλά το χρηματι
στήριο»!! Φυσικά στην επί
θεση αυτή του κ. Ρέππα κα
τά της Δικαιοσύνης απά
ντησαν πολλά στελέχη της 
Ν.Δ., ο πρώην πρόεδρος

Πώς οι μικροεπενδυτές 
έχασαν τα χρήματά τους

της περιόδου αυτής».
• «Οι ανωτέρω πωλήσεις 

της ΔΕΚΑ δεν καλύπτονται 
από τις διατάξεις του Ν. 
2526/97, με δεδομένη την 
προέλευση των πόρων και 
των εσόδων της από επιχο
ρηγήσεις και δωρεάν παρα
χωρήσεις κινητών αξιών από 
το Δημόσιο, έτσι ώστε εύλο
γα γεννάται το ερώτημα πε
ρί τίνος πρόκειται: Για μορ
φή επιχορήγησης; Για δά
νειο; Εικονική πώληση;»

«..Η ελεγκτική αρμοδιό
τητα της Επιτροπής Κεφα
λαιαγοράς δεν υλοποιήθη
κε, με συνέπεια να βαρύνε- 
ται με ουσιαστικές παραλεί
ψεις ως προς την πάταξη της 
εμφανισθείσης μορφής οι
κονομικών συναλλαγών αλ
λά και των φαινομένων κερ
δοσκοπίας που συνήθως 
ακολουθούν αυτές, ενώ τα 
μέλη του Δ.Σ. της ΔΕΚΑ Α.Ε. 
βαρύνονται με αξιόποινες 
συμπεριφορές που συγκρο
τούν την αντικειμενική υπό
σταση της παραβάσεως κα
θήκοντος».

ΣΥΝΕΧΙΖΕΤΑΙ

Του ΣΤΕΦ. Β. ΑΝΑΓΝΩΣΤΟΥ
αΓ^Γθ8του@ε1εί· teros.gr

του Αρείου Πάγου Βασ. 
Κόκκινος, αλλά και η Ένω
ση Δικαστών και Εισαγγε
λέων, ζητώντας να επικρα
τήσει «ψυχραιμία», ενώ πα
ράλληλα τόνισε ότι ο ει
σαγγελέας Δημ. Ασπρογέ- 
ρακας είχε ενεργήσει σύν
νομα, προσθέτοντας και τα 
ακόλουθα: «Με λύπη μας 
διαπιστώνουμε ότι η έκκλη
σή μας (σ.σ. που είχε γίνει 
με προηγούμενες ανακοι
νώσεις) δεν εισακούσθηκε. 
Ο θόρυβος και κυρίως οι 
προσωπικές επιθέσεις κατά 
του συντάκτη του εγγρά
φου (σ.σ. εννοεί τον εισαγ
γελέα Δημ. Ασπρογέρακα) 
συνεχίζονται και για μας 
αυτό είναι απαράδεκτο».

Ευθύνες σε υπουργό και 
υφυπουργούς

Είναι προφανές ότι οι αντι
δράσεις πανικού από την κυ
βέρνηση του κ. Σημίτη οφει
λόταν στις ποινικές ευθύνες 
που καχελόγιζε σε υπουργό 
και υφυπουργούς το εισαγ- 
γελικό πόρισμα της έρευνας 
για το σκάνδαλο του Χρημα
τιστηρίου καθώς στη σελίδα 
10 αυτού αναφέρονταν και 
τα ακόλουθα:

«Επειδή η ΔΕΚΑ ΑΕ, λόγω 
του χαρακιήρος της ως κρα
τικής επιχείρησης που λει
τουργεί για την εξυπηρέτηση 
του δημοσίου συμφέροντος, 
υπόκειται στον έλεγχο και 
την εποητεία του κράτους 
που ασκούνται από τον 
υπουργό Οικονομικών, ο 
οποίος εποπτεύει και την Επι
τροπή Κεφαλαιαγοράς, όπως 
ορίζει η διάταξη του άρθρου 
76 παρ.1 Ν. 1969/91,όπως 
αντικαταστάθηκε με το άρ
θρο 9 Ν.2166/95 (υπουργός 
Εθνικής Οικονομίας) και των 
εν γένει διαχειριστικών πρά
ξεων που πραγματοποιήθη
καν κατά την ελεγχθείσα 
χρονική περίοδο (σ.σ. από 
21-3-2000 μέχρι 3-4-2000)0

όλες τις φάσεις αυτής συμ
μετείχαν, κατά τα προκύψα- 
ντα στο παρόν στάδιο της 
προκαταρκτικής εξέταοης 
στοιχεία, μέλος της κυβέρ
νησης και υφυπουργοί που 
ασκούσαν καθήκοντα στον 
κύκλο της αρμοδιότητός 
τους.

Επειδή κατά την άποψή 
μας προκύπτουν στοιχεία 
που σχετίζονται με μέλος της 
κυβέρνησης και υφυπουρ
γούς για τα προαναφερθέντα 
ποινικά αδικήματα της παρα
βάσεως καθήκοντος (άρθρο 
259 Π.Κ.) και της απιστίας σε 
βάρος του Δημοσίου (άρθρο 
256 Π.Κ και 1 της παρ.1 Ν. 
1608/50) με συμμετοχή των 
μελών του Δ.Σ. της ΔΕΚΑ Α.Ε 
και του Διοικητικού Συμβου
λίου της Επιτροπής Κεφαλαι
αγοράς.

Επειδή όσον αφορά τον 
υπουργό και τους υφυπουρ
γούς πρέπει να αναφερθεί 
ότι σύμφωνα με τις διατά
ξεις του αναθεωρημένου 
άρθρου 86 του Συντάγματος 
δεν είναι δυνατόν να ανα
ζητηθούν εκ μέρους μας 
ποινικές ευθύνες, προκειμέ- 
νων αξιόποινων πράξεων 
που τελέστηκαν κατά την 
άσκηση των καθηκόντων 
τους, αν δε στο στάδιο άλ
λης προκαταρκτικής εξέτα
σης (όπως στη συγκεκριμένη 
περίπτωση) προκόψουν 
στοιχεία, τα οποία σχετίζο
νται με πρόσωπα και αδική
ματα της παρ. 1 του άρθρου 
86 του Συντάγματος, αυτά 
διαβιβάζονται στη Βουλή απ’ 
αυτόν που ενεργεί την εξέ
ταση. Οι δε συμμέτοχοι πα- 
ραπέμπονται, σε περίπτωση 
παραπομπής προσώπου που 
είναι ή διετέλεσε μέλος της 
κυβέρνησης ή υφυπουργός, 
όπως ορίζεται στη διάταξη 
του άρθρου 86 παρ. 4 του 
Συντάγματος, ενώ σύμφωνα 
με τη διάταξη του άρθρου 1 
παρ. 2 του Ν. 2509/97 «περί 
ευθύνης υπουργών», οι συμ

Επίθεση κατά της 
Δικαιοσύνης 
εξαπέλυσε ο 
Δημήτρης Ρέππας

μέτοχοι κατηγορούνται και 
δικάζονται μαζί με τον 
υπουργό».

Ιδού η χειραγώγηση στο 
Χρηματιστήριο

και στο έγγραφό του ο ει
σαγγελέας Πρωτοδικών κ. 
Ασπρογέρακας κατέληγε ως 
εξής:

«Συνεπώς αποφεύγοντας 
περαιτέρω εκτιμήσεις και 
αξιολογήσεις που θα ήταν 
αντίθετες με την ανωτέρω 
συνταγματική διάταξη, σας 
διαβιβάζουμε τη σχηματι- 
σθείσα δικογραφία, που πε
ριέχει οτιδήποτε περιήλθε 
σε γνώση μας κατά τη διάρ
κεια άλλης προκαταρκτικής 
Εξέτασης, προκειμένου η 
Βουλή να αποφασίσει για 
την άσκηση των κατά το 
Σύνταγμα και τον Νόμο 
αρμοδιοτήτων της ως 
προς τον υπουργό και 
τους υφυπουργούς αλλά 
και ως προς τους συμμέτο
χους».

Επίσης, στο ίδιο πόρι
σμα του εισαγγελέα, με
ταξύ άλλων, αναφέ
ρονταν και τα ακό
λουθα:

• «Η δε προ
σπάθεια στήρι
ξης των μετο
χών, με επα
ν α λ α μ β α 
ν ό μ ε ν ε ς  
σ υ να λ 
λ α γ έ ς  
ε π ε - 
δίωκε τη 
δ η μ ιο υ ρ γ ία  
εντυπώσεων μέσω 
τεχνητής και συνεπώς 
απατηλής αύξησης της 
εμπορευσιμότητας της 
μετοχής και είναι πα 
ράνομη διαδικασία, 
που, υπό προϋποθέ

σεις μπορεί να θεμελιώσει 
παράβαση του άρθρου 72 
Ν.1969/91. Ιδιαιτέρως, όταν 
με τη στήριξη των τιμών 
των μετοχών διαρκεί ορι
σμένη και εκ των προτέρων 
καθορισμένη χρονική πε
ρίοδο και παύει με τη λήξη
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Πωλητήριο και 
στην ΕΡΓΟΣΕ

Στο στόχαστρο της κυβέρνησης 
για «πωλητήριο» φέρεται να βρίσκε
ται η θυγατρική εταιρεία του ΟΣΕ, 
ΕΡΓΟΣΕ, η οποία έχει αναλάβει τη 
διαχείριση των έργων του Επενδυτι
κού Προγράμματος του Οργανισμού 
και ιδιαίτερα εκείνων που συγχρη- 
ματοδοτούνται από Προγράμματα 
της Ευρωπαϊκής Ένωσης.

Σύμφωνα με πληροφορίες, στο... 
τσουνάμι των αποκρατικοποιήσεων, 
που έχει ξεκινήσει η κυβέρνηση, 
δεν αποκλείεται να παρασυρθεί και 
η εν λόγω εταιρεία, η οποία μάλι
στα θεωρείται «φιλέτο» για τους 
ιδιώτες, καθώς τις έχουν ανατεθεί 
δισεκατομμυρίων ευρώ έργα σε σι
δηροδρομικές υποδομές, των οποί
ων ναι μεν παραμένει ιδιοκτήτης 
το ελληνικό Δημόσιο, αλλά η αξιο
ποίησή τους θεωρείται ότι μπορεί 
είναι παραχωρηθεί σε επενδυτές.

Οι ίδιες πληροφορίες αναφέρουν 
ότι πρώτες κρούσεις-συζητήσεις για 
το μέλλον της κατασκευαστικής 
εταιρείας ΕΡΓΟΣΕ έχουν γίνει σε 
υψηλό πολιτικό επίπεδο, με τα σε
νάρια να κάνουν λόγο είτε για ενδε
χόμενη παράδοση ορισμένων δρα
στηριοτήτων της, που σχετίζονται 
με την υλοποίηση των έργων, σε 
ιδιώτες, είτε για απορρόφησή της 
από τον ΟΣΕ, με το αιτιολογικό του 
περιορισμού του κόστους λειτουρ
γίας.

Ενδεικτικά αναφέρεται ότι μόνο 
για την περίοδο 2007-2013 η συγ- 
χρηματοδότηση για την υλοποίηση 
των έργων εκσυγχρονισμού του δι
κτύου, που υλοποιεί η ΕΡΓΟΣΕ, είναι 
για το επιχειρησιακό πρόγραμμα 
«Ενίσχυσης της Προσπελασιμότη- 
τας» 1,084 δισ. ευρώ ( ΕΠΤΑ και Τα
μείο Συνοχής), για σιδηροδρομικά 
έργα 331 εκατ. ευρώ και για τα 
διευρωπαϊκά δίκτυα μεταφοράς τα 
31 εκατ. ευρώ, ενώ αναμένεται και 
νέες ευρωπαϊκές χρηματοδοτήσεις 
από τα κοινοτικά κονδύλια για την 
επόμενη περίοδο.

Υπενθυμίζεται ότι αποστολή της 
ΕΡΓΟΣΕ είναι η διαχείριση όλων των 
δραστηριοτήτων που σχετίζονται με 
την υλοποίηση των έργων, ήτοι: 
Προγραμματισμός, μελέτη, απαλ
λοτριώσεις, δημοπράτηση, κατα
σκευή, προμήθεια υλικών και έλεγ
χος ποιότητας.

Επίσης, ένα ακόμα σενάριο που 
εξετάζεται είναι η πιθανότητα να 
χρησιμοποιηθεί η εταιρεία ως «δέ
λεαρ» προς τους αγοραστές της 
ΤΡΑΙΝΟΣΕ -π ο υ  επιθυμεί να ολο
κληρώσει την ιδιωτικοποίησή της το 
ταχύτερο δυνατόν το υπουργείο Οι
κονομικώ ν- σενάριο όμως που 
αντιμετωπίζει πολλές δυσκολίες και 
μάλλον καταδικάζεται εκ της γενέ- 
σεώς του.

Η. ΝΤΡΑΛΛΟΣ

Πρώτη συνάντηση χθες Ρέππο-ΑΔΕΔΥ

Φθινόπωρο το νέο μισθολόγιο 
με «μαχαίρι» στα ρετιρέ

Ναι μεν, αλλά

Εντούτοις, ο κ. Ρέππας διαβεβαίωσε τη 
διοίκηση της ΑΔΕΔΥ ότι δεν πρόκειται να 
υπάρξουν νέες περικοπές στους μισθούς 
της πλειοψηφίας των δημοσίων υπαλλή
λων.

Πράγμα το οποίο στην πράξη σημαίνει 
ότι δεν θα θιγούν οι μισθοί των υπαλλή
λων, των οποίων τα ειδικά επιδόματα δεν 
υπερβαίνουν τα 300 ευρώ τον μήνα, των 
υπαλλήλων που κατέχουν θέσεις ευθύνης 
και των υπαλλήλων, οι οποίοι διαθέτουν 
επαρκείς τίτλους σπουδών.

Έτσι, τρόικας επιτρέποντος δεν αναμέ
νεται να υπάρξουν μειώσεις αμοιβών στη 
συντριπτική πλειοψηφία των δημοσίων 
υπαλλήλων, οι οποίοι έχουν ήδη απωλέσει 
σε ποσοστό 40% το εισόδημά τους.

Τ αήξεις αφήξεις» 
της κυβέρνη
σης για την 

εφαρμογή του νέου μι
σθολογίου των δημόσιων 
υπαλλήλων επιτείνουν την 
εργασιακή αβεβαιότητα χι
λιάδων εργαζομένων, κα
θώς τινάζουν στον αέρα 
τον οικογενειακό προ
γραμματισμό τους.

Μπορεί να αναμένονταν 
να έρθει προς ψήφιση μέχρι 
τέλος του μήνα αλλά φαίνε
ται μετατίθεται για το φθινό
πωρο.

Ταυτόχρονα, ο νέος 
υπουργός Διοικητικής Με
ταρρύθμισης διαβεβαίωσε 
χθες τους εκπροσώπους της 
ΑΔΕΔΥ ότι δεν θα μειωθούν 
περαιτέρω οι μισθοί των δη
μοσίων υπαλλήλων αφήνο
ντας όμως να εννοηθεί ότι έρχεται τσεκούρι 
στα επιδόματα των ρετιρέ του Δημοσίου και 
των ΔΕΚΟ.

Κατά τη διάρκεια της πρώτης συνάντησης, 
που είχε χθες ο αρμόδιος υπουργός Δ. Ρέππας 
με το προεδρείο της ΑΔΕΔΥ για το καυτό ζήτη
μα του ενιαίου μισθολογίου, δεν δόθηκαν λε
πτομέρειες για τον τρόπο και τους όρους υλο
ποίησής του, αφού το χειρίζεται αποκλειστικά 
και μόνο ο υπουργός Οικονομικών.

Έτσι ο υπουργός υποσχέθηκε στους συνδι
καλιστές ότι θα μεσολαβήσει προκειμένου 
στην επόμενη συνάντηση με τον κ. Βενιζέλο να 
παρίσταται και η ΑΔΕΔΥ. Αξίζει να σημειωθεί 
εδώ ότι ο υπουργός Οικονομικών έχει ήδη ξε
κινήσει τη διαδικασία της εκ νέου αποτίμησης 
του κόστους του νέου μισθολογίου στις συνο
λικές δαπάνες του Δημοσίου.

Μαχαίρι στα «ρετιρέ»

Μαχαίρι όμως αναμένε
ται να μπει στα επιδόματα 
που λαμβάνουν τα «ρετιρέ» 
του Δημοσίου σε μια προ
σπάθεια να εξισορροπη
θούν και οι μισθολογικές 
ανισότητες.

Όπως έχει διαπιστωθεί, 
ορισμένες κατηγορίες 
υπαλλήλων, που εργάζο
νται κυρίως στο υπουργείο 
Οικονομικών, Υποδομών, 
Εσωτερικών και Αγροτικής 
Ανάπτυξης απολαμβάνουν 
ιδιαίτερα προνόμια, τα 
οποία δεν συνάδουν με το 
οξύ οικονομικό πρόβλημα 
που αντιμετωπίζει η χώρα.

Πάει για φθινόπωρο

Σύμφωνα με πληροφο
ρίες, ο υπουργός Διοικητι

κής Μεταρρύθμισης επισήμανε ότι το νομοσχέ
διο για το νέο μισθολόγιο δεν πρόκειται να κα
τατεθεί εντός του Ιουλίου, καθώς θα προηγη- 
θεί δημόσια διαβούλευση προτού έλθει προς 
ψήφιση στη Βουλή. Πάντως βάσει των ίδιων 
πληροφοριών, το ενιαίο μισθολόγιο δεν πρό
κειται να τεθεί σε ισχύ πριν από τον Σεπτέμβριο.

Καμία απόλυση

Από την πλευρά του, ο κ. Παπασπύρος τόνι
σε ότι δεν πρέπει να υπάρξει ούτε μία απόλυ
ση από τον στενό και ευρύτερο δημόσιο τομέα 
και πρότεινε το μέτρο της μετεκπαίδευσης για 
όλους όσοι εργάζονται στις ΔΕΚΟ και έχουν τε
χνικές γνώσεις και που ενδεχομένως να μην 
προβλέπονιαι οι ειδικότητέςτους, στο οργανό
γραμμα του δημόσιου τομέα.

Μ.Γ.

Ανακοστολόγηση 8.749 ιατρικών πράξεων
Επισπεύδονται οι διαδικασίες 

τόσο για την ανακοστολόγηση 
των ιατρικών πράξεων όσο και 
για τις συγχωνεύσεις των δημο
σίων νοσοκομείων, προκειμένου 
να εξοικονομηθούν πόροι από 
το Εθνικό Σύστημα Υγείας.

Όπως προανήγγειλε ο υπουρ
γός Υγείας και Κοινωνικής Αλλη
λεγγύης κ. Α. Λοβέρδος, μετά τη 
συνάντησή του με τον Πρωθυ
πουργό, εντός του Ιουλίου ανα
μένεται να κατατεθούν τα σχέδια 
νόμου για τη νέα τιμολόγηση των 
ιατρικών πράξεων και για τις συγ
χωνεύσεις των νοσηλευτικών 
Ιδρυμάτων. ν

Όλα αυτά θα ολσ ^ηρωθούν 
εντός Ιουλίου, όπω ανέφερε,

ώστε να είναι σύμφωνα με τις 
προβλέψεις του Μεσοπρόθε
σμου.

Σύμφωνα με έγκυρες πληρο
φορίες, φρένο στις ανεξέλε
γκτες δαπάνες αλλά και στην 
τεχνητή ζήτηση ορισμένων ερ
γαστηριακών εξετάσεων φιλο
δοξεί η πολιτική ηγεσία του αρ
μόδιου υπουργείου να βάλει η 
ανακοστολόγηση των διαγνω
στικών και θεραπευτικών πρά
ξεων. που παραμένουν σταθε
ρά καθηλωμένες τα τελευταία 
χρόνια. Στόχος είναι να υπάρ
ξουν ίδιες τιμές των ιατρικών 
πράξεων στα δημόσια και στα 
ιδιωτικά νοσοκομεία.

Ύστερα από εντολή του

υπουργού Υγείας Α. Λοβέρδου, 
το Κεντρικό Συμβούλιο Υγείας 
προχώρησε στην ανακοστολό
γηση 8.749 ιατρικών πράξεων, 
εκ των οποίων οι 6.500 δεν εί
χαν ποτέ κοστολογηθεί.

Βάσει των ίδιων πληροφορι
ών, οι νέες τιμές που αναμένε
ται να ισχύσουν στο ΕΣΥ θα εί
ναι παρόμοιες με αυτές της 
Ισπανίας, Πορτογαλίας, Κύπρου.

Ενδεικτικό της κατάστασης 
που επικρατεί στο ΕΣΥ είναι ότι 
η αξονική τομογραφία παρα
μένει καθηλωμένη τα τελευ
ταία χρόνια στην τιμή των 71 
ευρώ, ενώ μια απλή ακτινογρα
φία κ 'ζει 4 ευρώ και η μα- 
στογρυφία 12 ευρώ!

Επικοινωνία με τον 
Κύπριο ομόλογό του

Ο κ. Λοβέρδος επικοινώνησε 
με τον Κύπριο ομολόγό του για 
να εκφράσει τη συμπαράστασή 
του για την τραγωδία που έπλη- 
ξε την Κύπρο. «Επικοινώνησα 
με τον κ. Χρήστο Πατσαλίδη, 
υπουργό Υγείας της Κυπριακής 
Δημοκρατίας και του είπα ότι 
όλες οι νοσοκομειακές δομές 
της Ελλάδας είναι στη διάθεσή 
τους. Στείλαμε μήνυμα στους 
αδελφούς μας πως ό,τι χρεια
στούν, εμείς είμαστε εδώ και η 
απάντηση που πήρα ήταν ότι 
αν πράγματι χρειαστούν κάτι, 
θα ζητήσουν τη βοήθειά μας.


